
 
 
De raad van de gemeente sliedrecht in vergadering bijeen op dinsdag 9 juli 2019.  
Gehoord hebbende discussie over de jaarstukken 2018 agendapunt 13.  
Geconstateerd hebbende dat de uitvoering van de kredietinvestering aan het pand elektra niet wordt 
uitgevoerd in 2019. Net zo min als dat is gebeurd in 2014,2015,2016,2017 en 2018, terwijl het ook 
daar was gepland.  
Verzoekt het college zich aan de eigen planning te houden zoals opgenomen in de jaarrekening 2018. 
 
Gaat over tot de orde van de dag  
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